



FOR BABIES 0-2 YEARS

- ✓ Developed by dentists and experts. مصمم من قبل الخبراء، و أطباء الأسنان
- ✓ Clinically proven fluoride toothpaste. معجون أسنان مثبت علمياً يحتوي على الفلورايد
- ✓ Effective Protection Against Cavities. حماية فعالة ضد تسوس الأسنان
- ✓ Low abrasiveness & precision cleaning. كشط منخفض وتنظيف دقيق
- ✓ Does not contain artificial flavors and sweeteners. لا يحتوي على نكهات و مليات صناعية.
- ✓ Sugar free. خالي من السكر

Start using as soon as babies' first teeth come out. Tooth enamel of babies is 50% thinner than adults and requires special care. Newly arrived permanent teeth and milk teeth are susceptible to acid attack. These acids soften the enamel and cause it to wear away day by day. It is well known that dental caries caused by sugar consumption is one of the important problems in the oral health of children. However, dentists are increasingly concerned about acid etching caused by acidic foods and beverages (fruit, juice, carbonated drinks, etc.) that are frequently consumed in today's diet. Sensodyne Pronamel toothpaste has been specially developed by dentists and specialists for babies 0-2 years old. By providing protection against cavities and sensitive care, it helps babies' teeth to grow healthy and strong.

أبدأ في الاستخدام بمجرد ظهور أسنان الطفل الأولى. مينا أسنان الأطفال أرق بنسبة 50% من البالغين وتتطلب رعاية خاصة. الأسنان الدائمة التي ظهرت حديثاً والأسنان اللبنية عرضة للهجوم الحمضي. تعمل هذه الأحماض على إضعاف مينا الأسنان وتسبب في تأكلها يوماً بعد يوم. من المعروف أن تسوس الأسنان الناتج عن استهلاك السكر من أهم مشاكل الأسنان لدى الأطفال. ومع ذلك، فإن أطباء الأسنان قلقون بشكل متزايد بشأن التأثير الحمضي الذي تسببه الأطعمة والمشروبات الحمضية (الفاكهة، العصائر، المشروبات الغازية، إلخ) والتي يتم تناولها بشكل متكرر في النظام الغذائي اليومي. تم تطوير معجون أسنان سنسوداين واقبي المينا خصيصاً من قبل أطباء الأسنان والمتخصصين للأطفال من سن 0-2 سنة. من خلال توفير الحماية ضد التسوس والعناية الرقيقة، فإنه يساعد أسنان الأطفال على النمو بشكل صحي وقوي



B60020469001

Specially Designed for Babies

HALEON



SENSODYNE PRONAMEL
Helps Strengthen Babies' Enamel & Prevent Cavities
Developed by Dentists and Experts

Mild Mint

FOR BABIES

0-2 YEARS



FOR BABIES 0-2 YEARS

0% Artificial Flavours & Sweeteners



FLUORIDE TOOTHPASTE

ALWAYS FOLLOW THE LABEL DIRECTIONS:

Brush twice a day and not more than three times, minimise swallowing and spit out. Keep out of reach of children. If irritation occurs, discontinue use. In children aged 6 or younger use a pea-sized amount under supervised brushing to minimise swallowing. In case of intake of fluoride from other sources consult your dentist or doctor. Talk to your dentist or doctor as soon as possible if you experience swelling of the mouth or face. The ends of this carton have been glued down. Do not use if carton ends are open.

معجون اسنان بالفلورايد

اتبع التعليمات الموجودة على الملصق دائماً:

اغسل أسنانك بالفرشاة مرتين في اليوم وليس أكثر من ثلاث مرات، تجنب البلع وابصق للخارج. يُحفظ بعيداً عن متناول الأطفال. في حالة الشعور بانزعاج، توقف عن الاستخدام. للأطفال في عمر 6 سنوات أو أصغر استخدم كمية بحجم حبة البازلاء، مع مراقبة الطفل خلال استخدام الفرشاة لتقليل بلعه. استشر طبيبك في حال أخذ الفلورايد من مصادر أخرى. تحدث مع طبيب الأسنان أو طبيبك في أقرب وقت ممكن في حال حدوث تورم للحم أو الوجه. تم لصق نهاية الكرتون. لا تستخدمه إذا كانت أطراف الكرتون مفتوحة

INGREDIENTS: Aqua, Hydrated Silica, Sorbitol, Glycerin, PEG-6, Xanthan Gum, Aroma, Cocamidopropyl Betaine, Sodium Methyl Cocoyl Taurate, Steviol Glycosides, Sodium Fluoride, CI 74160, CI 74260

ACTIVE INGREDIENTS: Contains Sodium Fluoride 0.111% w/w (500 ppm fluoride).

المكونات الفعالة: يحتوي على فلورايد الصوديوم بنسبة 0.111٪ وزن/وزن (فلورايد 500 بي بي إم)
Manufactured by Haleon Levice s.r.o., Slovakia for Haleon UK Trading Limited, UK. Made in Slovakia.

صنع من قبل هاليون ليفيجي أس.إر.او.، سلوفاكيا لصالح شركة هاليون يو كيه للتجارة المحدودة، المملكة المتحدة، صنع في سلوفاكيا.

Best before date: see end of carton يفضل الاستعمال قبل تاريخ: انظر نهاية الكرتون
Do not store above 30°C لا يحفظ في درجة حرارة أعلى من 30 درجة مئوية

Trademarks are owned by or licensed to the Haleon group of companies
العلامات التجارية مملوكة أو مرخصة لمجموعة شركات هاليون



Save Water- Turn off tap whilst brushing
احفظ الماء - اغلِق المِصْبور خلال تفريش الأسنان

50 ml e 6

Saudi Arabia: mystory.sa@haleon.com
Other Countries: mystory.ae@haleon.com
Saudi Arabia: 8008447012
Other Countries: +97316500404
www.sensodyne-me.com



HALEON

مصمم خصيصاً للأطفال



نعناع لطيف

للأطفال

0-2 سنوات

0% نكهات ومليات صناعية

سنسوداين واقبي المينا

يساعد على تقوية طبقة المينا للأطفال ومنع تسوس الأسنان
مصمم من قبل الخبراء، وأطباء الأسنان